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Planlægger at 
arbejde med 

Da jeg ikke er godkendt fra højeste sted, har jeg endnu ikke hørt eller set noget til, hvad, 
hvor eller hvornår jeg skal foretage mig noget, men jeg forventer, at der snart skal kontakt 
til alle vagter og kontaktpersoner, da jeg i min tid som kontaktperson – et par år – og vagt i 
kort tid, endnu ikke er kontaktet.  

Desuden har jeg som vagt et par gange erfaret, at kontaktpersoner egentlig gerne vil 
slettes af listen, men de ved ikke, hvordan, så noget tyder på, at systemet ikke fungerer 
helt efter hensigten.  

Det er dog kedeligt, da der er en del ”sorte pletter” på landkortet, hvor der ikke er 
kontaktpersoner, og det vil jeg gerne gøre noget for at rette op på, hvis jeg kan og må.  

Venlig hilsen  

Anni 

 
 
   

  
 


